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Geacht bestuur SHA De Brug, 

Graag willen wij het beleid woonoverlast ter advies aan u aanbieden. In deze brief gaan we in op de 

aanleiding, de afwegingen en het proces dat doorlopen gaat worden 

1. Inleiding

Havensteder streeft in alle wijken naar een thuisgevoel in een inclusieve stad waar voor iedereen een 

plekje is. Helaas is dit in de praktijk niet altijd haalbaar. Vanwege maatschappelijke ontwikkelingen 

zoals het scheiden van wonen en zorg, langer thuis, eerder thuis, veilig thuis, maar ook het opgroeien 

in eenoudergezinnen met armoede of gezondheidsproblematiek, worden onze bewoners steeds 

kwetsbaarder. Veelal gaat het samen leven met elkaar op een relatief klein aantal vierkante meters 

goed, maar in 30 procent van de gevallen is er sprake van overlast. 

Woonoverlast speelt door de bovenstaande ontwikkelingen een steeds belangrijkere rol binnen de 

corporatiesector, dus ook binnen Havensteder. Dit was een van de aanleidingen om ons beleid en 

proces helder op papier te krijgen. Het beleid dat wij ter advies willen aanbieden is geen nieuw beleid, 

wij werken momenteel al op deze wijze. Wel staat het beleid nu helder en compleet op papier wat 

ons de mogelijkheid geeft om nog beter te sturen op het aanpakken van woonoverlast.  

2. Afwegingen

De proceseigenaar woonoverlast heeft het initiatief genomen om dit beleid op te stellen en het proces 

in kaart te brengen. Samen met de woonconsulenten, concern control en projectleider woonoverlast 

is het proces woonoverlast in kaart gebracht. Ter ondersteuning van dit proces is het beleid 

woonoverlast geschreven.  

Het proces is zo vormgegeven dat enkel complexe overlastzaken (overlast waar meerdere partijen 

bij betrokken zijn) bij de woonconsulent terecht komen. Eenvoudige woonoverlast wordt opgepakt 

door wijkbeheer. Op deze manier voorkomen we dat de druk op de woonconsulenten te hoog wordt 

of dat zij onvoldoende tijd hebben om complexe overlastzaken goed op te pakken. Het doel is dat 

80% van de overlastmeldingen na contact met K&S en/of wijkbeheer stopt. De 20% die over blijft is 

complexe overlast die door de woonconsulent wordt opgepakt.   
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Binnen het proces wordt het gebruik van het leefbaarheidsdossier meegenomen. Gevoelsmatig 

neemt woonoverlast toe, maar zonder cijfers kunnen we niet hard maken. Door het gebruik van het 

leefbaarheidsdossier krijgen we meer inzicht in de overlast waarmee wij binnen Havensteder te 

maken hebben.  

In het huidige proces en beleid ligt de focus op woonoverlast, maar ook beschrijven we hoe we 

omgaan met woonfraude. Het actief zoeken of aanpakken van woonfraude is bewust niet in dit 

beleidsdocument genoemd. Hiervoor zal ik 2021 het actieplan woonfraude worden opgezet.  

3. Proces

Met deze adviesaanvraag willen wij SHA De Brug vragen het volgende met haar achterban af te 

stemmen: 

- Vinden SHA De Brug en haar achterban dat wij met dit beleid de huurders van Havensteder

zo goed mogelijk van dienst zijn in het aanpakken van woonoverlast?

- Vinden SHA De Brug en haar achterban dat het beleid woonoverlast aansluit bij de

ervaringen die zij hebben rondom woonoverlast?

- Hoe staan SHA De Brug en haar achterban tegenover het proactief aanpakken van

woonfraude?

o Momenteel pakt Havensteder woonfraude reactief aan. Dit betekent dat als wij

woonfraude signaleren, wij dit oppakken en oplossen. Het is aannemelijk dat er

sprake is van woonfraude waar geen weet van is. Hierbij kan vooral gedacht worden

aan onderhuur. Havensteder is benieuwd hoe SHA De Brug en haar achterban staan

tegenover het actief opsporen van woonfraude in plaats van het enkel reactief

oppakken.

Wij vragen SHA De Brug ons advies te geven op basis van de bovenstaande punten. Zoals bekend 

heeft u conform wet en regelgeving tot zes weken na ontvangst de tijd om het advies schriftelijk met 

ons te delen. Mocht meer overleg wenselijk zijn vernemen wij dit graag.  

Met vriendelijke groeten, 


